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Kommunledningsförvaltningen 
Dnr: 25KS37 
Datum: 2025-05-06 
 

Ingela Arrenius 
Ingelsby Åkersberg 317 
694 99 Skyllberg 

 

Svar på medborgarförslag angående gångstråken på torget 
Hej Ingela!  

Du har inkommit med ett medborgarförslag angående gångstråken på torget i Askersund. Du framför i 
ditt förslag att gångstråken behöver synas bättre och att skyltningen inte räcker till. Gångare tvingas ut 
på vägen då gångstråken används som parkeringsplatser. Du föreslår bland annat olika markeringar på 
plattorna för att synliggöra dem. 
 
Gångstråken som finns är tänkta att öka tillgängligheten och det är givetvis beklagligt när detta inte 
respekteras av bilister vare sig det finns en skylt eller inte. Vi har som ambition att utföra åtgärder på 
torget inom några år. Exakt vad som ska göras kommer arbetas fram i en projektplan där tillgänglig 
och skyltning kommer beaktas. Vi kommer beakta de problem du lyfter i det kommande arbetet. Så 
länge får vi hjälpa varandra att påminna om att parkera rätt!  
 
Tack för ditt engagemang! 
 

 

Med vänliga hälsningar, 
 
 
_______________________________________ 
 
Caroline Dieker (M) 
Kommunstyrelsens ordförande 
Askersunds kommun 
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